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Anthony Bolton managed the Fidelity Special Situations Fund for 28 years and is one of the UK’s most successful contrarian investors. Between 1979 and 2007, he outperformed the stock market by six percentage points a year on average, a better return than any competitor over the same period.

After stepping down from day-to-day portfolio management at the end of 2007, Anthony took on the role of mentoring younger fund managers and research analysts at Fidelity, as well as having oversight of Fidelity’s investment management process.

In November 2009, he announced his decision to return to managing money and relocated to Hong Kong in April 2010 to manage the Fidelity China Special Situations Fund, a UK registered fund focused on investing in China and China related opportunities.

Anthony published his second book titled “Investing against the tide – Lessons from a life running money” in 2009. In the book, he tells the story of his contrarian approach to managing money and provides invaluable lessons for investors on choosing stocks.  

Anthony received a Master degree (Hons) in Engineering and Business Studies from Cambridge University.

安東尼 • 波頓

Anthony Bolton

富達投資總裁


波頓先生管理富達Special Situations Fund 達28年，是英國最成功的逆向投資者之一。
1979年至2007年間，此基金每年的投資回報平均優於股票市場六個百分點，比同期任何競爭對手優勝。

自2007年底卸任日常投資組合管理職務後，波頓先生便肩負指導富達新晉基金經理和研究分析師的責任，同時監督富達的投資管理程序。

2009年11月，波頓先生宣佈重投基金管理的工作，並於2010年4月移居香港，以管理富達 China Special Situations Fund 。這是一隻於英國註冊的基金，主要投資於中國和中國相關的投資機遇。

波頓先生於2009年出版他的第二本著作—《安東尼．波頓的成功投資》。他在書中講述他運用逆向方法管理資金的經歷，並為投資者在選擇股票方面提供寶貴的經驗。

波頓先生持有劍橋大學工程學與商務研究碩士 (榮譽) 學位。

